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Værløse den 9. februar 2023. 

 

 

Referat af HCWR generalforsamling for 2023, afholdt den 1. februar 2023. 

 
Dagsorden ifølge vedtægterne: 

1. Valg af dirigent og referent. 

2. Formanden aflægger beretning. 

3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab. 

4. Fremlæggelse og godkendelse af budget og kontingenter. 

5. Eventuelle forslag fra bestyrelse og medlemmer. 

6. Valg af bestyrelse og suppleant. 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

8.  Eventuelt. 

 

 Formanden, Jan Rasmussen bød velkommen til generalforsamlingen og oriente-

rede også om det efterfølgende traktement samt øvrige praktiske bemærkninger. Han gav 

udtryk for, at medlemmerne på generalforsamlingen havde bedst mulighed for at komme 

med deres holdninger, så bestyrelsen havde mulighed for at tilgodese medlemmernes øn-

sker bedst muligt. Der var 25 stemmeberettigede medlemmer til generalforsamlingen. 

 

1. Valg af dirigent og referent. 

 Formanden indstillede bestyrelsens forslag om, at Flemming blev valgt til diri-

gent. Han blev valgt med akklamation. 

 Formanden indstillede bestyrelsens forslag om, at Jan blev valgt til referent i sin 

egenskab af foreningens sekretær. Han blev valgt med akklamation. 

 

2. Formanden aflægger beretning. 

 Formanden, Jan, aflagde beretning over foreningen og dens aktiviteter i 2022. 

Han gjorde meget ud af at takke bestyrelsens medlemmer og de mange frivillige blandt 

foreningens medlemmer, der havde hjulpet til under HCWR aktiviteter gennem 2022. En 

speciel tak blev rettet til Mie for hendes altid utrættelige indsats, idet Mie har været med 

til praktisk taget alle arrangementer og altid med stor ildhu. Gitte fra bestyrelsen over-

rakte en lille gave for Mies indsats gennem årene. 

Der blev spurgt til Sjællandsmesterskabet i relation til BHWR, der ikke længere kan gen-

nemføres på Harmony Ranch, da den er blevet solgt. Det blev oplyst, at BHWR fremover 

har mulighed for at anvende TC-Place, der skulle have gode faciliteter. Ditte opfordrede 

bestyrelsen til at tydeliggøre, at nyt medlemskab og dermed betaling af kontingent i for-

bindelse med klubmesterskabet også var gældende for året efter. 

 Beretningen, der er vedlagt som bilag, blev godkendt med akklamation. 

 

3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab. 

 Kassereren, Mie, fremlagde kort regnskabet for 2022. Regnskabet var så detalje-

ret, at det i realiteten er selvforklarende. Mie knyttede derfor kun enkelte bemærkninger 

til regnskabet. 



 Der var en kort drøftelse af mulighederne for kommunalt tilskud, herunder om der 

skulle være medlemmer under 18 år eller ej, om det var besværligt at ansøge eller ej og 

om HCWR vil kunne betragtes som en alsidig forening eller ej. Bestyrelsen indvilligede i 

at få dette afklaret nærmere ved Gitte og Mie. Mie ville under alle omstændigheder lige 

afklare med Jette Ceglarek som ejer af TCR, hvor HCWR holder til. 

 Regnskabet blev godkendt med akklamation. 

 

4. Fremlæggelse og godkendelse af budget og kontingenter. 

 Kassereren, Mie, fremlagde budget og regnskabet for 2023, som Mie knyttede en-

kelte kommentarer til: 

- Der er en ret stor omsætning i HCWR, især som følge af shows og clinics, hvor en 

stor del af udgifterne går til dommere og trænere. 

- Der er ikke underskud, snarere tværtimod grundet den sunde kassebeholdning. 

- Følgelig foreslås kontingenterne uændrede. 

      Der var ikke yderligere bemærkninger til budget for 2023 og kontingenter, hvorfor 

dette blev godkendt med akklamation.  

  

5. Eventuelle forslag fra bestyrelse og medlemmer. 

 Der var ikke kommet forslag, hvorfor dette punkt udgik. 

 

6. Valg af bestyrelse og suppleant. 

 Dirigenten, Flemming, refererede til indkaldelsen til generalforsamlingen, hvor 

bestyrelsens indstilling om valg/genvalg/ikke på valg var anført. 

Følgende blev valgt med akklamation: 

Bestyrelsen: 

På valg: Hanne Vestergaard (modtager genvalg) = genvalgt. 

På valg: Helle Nilsson (modtager genvalg) = genvalgt. 

Ikke på valg: Jan Rasmussen. 

Ikke på valg: Mie Kühnell Unø. 

Ikke på valg: Gitte Skaaning. 

Suppleanter til bestyrelsen: 

På valg: Marianne Weidemann 1-årig (modtager genvalg) = genvalgt. 

Ikke på valg: Anne Weis 2-årig. 

 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

 Dirigenten, Flemming, refererede til indkaldelsen til generalforsamlingen, hvor 

bestyrelsens indstilling om valg/genvalg/ikke på valg var anført. 

Følgende blev valgt med akklamation: 

Revisor på valg: Jette Eskelund (modtager genvalg) = genvalgt. 

Revisorsuppleant på valg: Lis Petersen (modtager genvalg) = genvalgt. 

 

8. Eventuelt. 

 Formanden, Jan, opfordrede generalforsamlingen til at komme med bemærknin-

ger til 2 emner, så bestyrelsen kunne få afklaret medlemmernes holdninger: ”Er det de 

rigtige arrangementer, der bliver gennemført” og ”Kommunikationsformidlingen over 

Facebook og hjemmesiden”. 



 Ad ”Er det de rigtige arrangementer, der bliver gennemført”: 

 Mie oplyste, at nogle arrangementer havde måttet aflyses, sandsynligvis fordi træ-

neren ikke var et så velanskrevet og/eller kendt. Nogle medlemmer at gøre trænere kendt 

ved at anvende dem som dommere, men andre mente, at HCWR ikke burde gå ned i 

dommerkvalitet, og specielt ikke at anvende trænere som dommere, hvis de ikke har li-

cens til dette. Nogle medlemmer anførte, at det var dyrt med 2-dages arrangementer, spe-

cielt ikke hvis det var et forkert emne, hvor specielt groundwork/horsemansship med 

2xDan blev nævnt som et dårligt eksempel. En enkelt havde konstateret, at Equitation 

desværre ikke trak så meget. Det blev spurgt ind til en clinic med Ditte, hvor Mie anførte, 

at det fortsat var en mulighed. 

 Der blev foreslået Horsemanship som et emne. Endvidere blev der foreslået 

groundwork og mindset for både hest og rytter, specielt Annamiah. 

            Bestyrelsen vil nu gå i tænkeboks for at afklare mulighederne. 

 

Ad ”Kommunikationsformidlingen over Facebook og hjemmesiden”: 

 Der var mange holdninger til dette emne. Formanden lagde ud med, at bestyrelsen 

til formidling p.t. både anvender facebook og hjemmesiden til de samme emner, og det er 

administrativt omstændeligt. Endvidere koster det 1416 kr. (2022) at have hjemmesiden, 

så spørgsmålet til medlemmerne var, om ikke bestyrelsen kunde fokusere på udelukkende 

at anvende facebook og dermed droppe hjemmesiden. 

            Mange af medlemmerne havde nok i formidling via facebook, men dette medie 

opfattedes dog som noget uoverskueligt. Her er hjemmesiden noget mere overskuelig. 

Enkelte medlemmer bruger ikke Facebook og er dermed ”forhindret” i at følge med, så-

fremt der udelukkende anvendes Facebook.  

            Nogle mente ikke, at 1416 kr. for hjemmesiden er et stort beløb i forhold til kasse-

beholdningens størrelse og i forhold til de bedre muligheder for at formidle til alle med-

lemmerne ad 2 formidlingskanaler.  

            Mie oplyste, at bestyrelsen ikke kan måle, hvor mange der følger med på hjemme-

siden, hvorimod dette kan lade sig gøre via Facebook. 

            Mie spurgte også om medlemmerne vurderede, at hjemmesiden, trods dens lidt 

umoderne layout, var hensigtsmæssigt opbygget, hvilket flere svarede positivt på.  

 

 Dirigenten, Flemming afsluttede herefter drøftelserne og overgav ordet til forman-

den, Jan.  

 Denne takkede dirigenten for godt udført arbejde, og afsluttede generalforsamlin-

gen, idet han udtrykte en tak for en vel gennemført generalforsamling. 

 Herefter overgik medlemmerne til det efterfølgende traktement og hyggeligt sam-

vær. (Note: Under traktementet overraktes foreningens påskønnelse af revisors og diri-

gentens indsats med flasker god rødvin). 

 

Referent 

Jan Rasmussen 

Sekretær/HCWR 


